
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 22-04-26

Protokoll 22-03

Styrelsemötesprotokoll 2022-04-26

Närvarande

Filip Kamensky Eriksson (FKE), Axel Legelius (AL), Boel Petrén (BP), Douglas Tamm (DT), Ella

Nordenström (EN), Karl Bellander (KB)

Frånvarande

Oscar Lagerlöf (OL), Clara Torpman (CT), Tyra Nordin (TN), Kajsa Sörnäs (KS), Arvid Rossby (AR)

Åhörare

Stefan Ulfswärd, Victor Backström

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Filip Kamensky Eriksson öppnar mötet kl 18:24

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Filip Kamensky Eriksson till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Karl Bellander till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 6 stycken.

§6 Fastställande av föredragningslista
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Styrelsen beslutade

att lägga till §17 Teknik

Styrelsen beslutade

att fastställa den uppdaterade föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll (22-02) till handlingarna

§8 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

a)Tema-skuffé

Vi skulle ha haft Tema-Skuffé den 7/4, dessvärre glömdes detta bort. FKE

föreslår att kombinera Tema-Skuffé med den planerade ACT-mässan. Det

kommer dessutom att vara Tema-Skuffé 12/5 och 2/6.

ii. Musikgruppen

a) Sommarfestivalen

Musikgruppen ska hitta personer som ska spela på sommarfestivalen 4/6.

FKE understryker att detta ska göras i god tid.

Stefan Ulfswärd och Victor Backström ansluter till mötet 18:44

iii. Marknadsföringsgruppen

a)Medlemsrekrytering

Douglas Tamm och Ella Nordenström är sammankallande för

marknadsföringsgruppen. De är ansvariga för att hitta medlemmar som kan hjälpa till

att marknadsföra SKU och exempelvis delta i talk showen. De måste också

marknadsföra Vår-SKUL och Amazing Race.

§9 Utvärdering DÅM

Distriktsårsmötet ägde rum den 23/4 i Vallentuna. Det närvarade 11 av 16 ombud. Mötet pågick från

9:00 till ungefär 18:30. Vi hade en budget på 1000 kr varav 466 kr spenderas. FKE har förlagt kvittot

på godis som köptes in. Joakim Persson var presidieordförande. Det diskuterades om att SKUSS

lägergård Husarö skulle avvecklas men detta förslag fick avslag efter en lång debatt. Det hölls en

trevlig mässa med Stockholms biskop, men betoningen på vissa låtar störde vissa personer från SKU

Täby. Boel Petrén föreslår att SKU i Täby ska använda Ung Psalm mer som man gör i Vallentuna.
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§10 Vår-SKUL

Vår-SKUL är 13-15 maj. FKE berättar att det behövs fler anmälningar från ledare. Vi har runt 20 yngre

deltagare men inte tillräckligt äldre deltagare. För att Vår-SKUL ska kunna hållas kräver det fler

anmälningar. Detsamma gäller även Amazing Race.

§11 Verksamhetsrådet representanter

FKE har blivit tillfrågad av Elsie Andersson om SKU vill ha representanter i verksamhetsrådet. FKE ska

återkoppla att han kan medverka ibland.

§12 Kyrkoråd

Victor Backström berättar att SKU:s styrelse snart kommer att räknas som ett av församlingens

verksamhetsråd vilket kommer att ge SKU större möjligheter att påverka, detta uppmuntrar

Beckström. Victor Backström berättar om kyrkvärdar som är utsedda av kyrkorådet och tjänstgör på

söndagar. Han tycker att de som tjänstgör på ungdomsmässor också ska kunna utses till kyrkvärdar.

Han föreslår att man en gång om året gör en lista på SKU:s kyrkvärdar istället för att man ska ha en

mandatperiod på fyra år. För att få vara kyrkvärd måste man vara döpt och minst 16 år samt endast i

en församling. Han föreslår att detta kan tas upp och beslutas om på kyrkorådet i juni eller augusti.

Victor Backström och Stefan Ulfswärd lämnar mötet 19:20.

§13 Bidrag

Styrelsen måste framställa en treårsplan för budget som ska överlämnas till församlingen. Det som

ska göras är att ta reda på hur mycket bidrag som kommer att behövas. FKE föreslår att göra detta i

kombination med styrelse-kick-off.

§14 Ekonomi

AL har inte fått sina nycklar än vilket i sin tur har lett till att AL och KB har inte kommit igång med

bokföring än, detta ska göras så snart som möjligt. Dem ska också kolla att budgeten stämmer

överens med årsmötesbeslutet.

§15 Bokningar

FKE berättar att församlingen kommer att ge oss en app där vi kan se alla våra bokningar och föra

statistik över hur många som deltar på aktiviteter hållna av SKU Täby.

§16 Styrelse-kick-off

Styrelsen skall hitta ett datum för styrelse-kick-off. FKE föreslår 11 maj vilket passar för dem

närvarande i styrelsen.

§17 Teknik

FKE och DT föreslår att styrelsen ska köpa in en högtalare till SKU. Det debatteras om vilken högtalare

som är mest relevant för styrelsens aplikationer.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget på 700 kr för att köpa in en högtalare.

3



Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 22-04-26

Protokoll 22-03
DT är ansvarig för inköp av högtalaren.

§18 Övrigt

FKE frågar om upplägget med att alla i styrelsen är ansvariga för att hålla en mässa var. BP

kommenterar på att flera har behövt byta och att det har varit lite jobbigt. KB tycker att upplägget har

fungerat bra vilket BP och AL håller med om.

§19 Mötets avslutande

Mötet avslutas 20:11

Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Filip Eriksson

Mötesordförande

__________________________

Karl Bellander

Justerare

__________________________

Axel Legelius

Sekreterare
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